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Abstract (en)
[origin: DE4015216A1] The closure of the invention for an aperture (1) has strips (14) interlinked articulatedly via hinges (20, 20') in such a way
that the distance between adjacent strips (14) defines a space in which the hinge pins (24, 24') engage. Rubber sealing strips (42) are fitted to
interconnect adjacent strips (14); they are arranged coaxially with the hinge pins (24, 24') and engage with the strips (14) virtually without any
clearance.

Abstract (fr)
L'élément obturateur d'une ouverture (1), selon l'invention, comprend des lamelles (14) articulées au moyen de charnières (20, 20'), de sorte que
l'écartement entre des lamelles adjacentes (14) définisse un espace (34) dans lequel peuvent pénétrer les chevilles (24, 24') des charnières. Des
bandes d'étanchéité (42) en caoutchouc, coaxiales par rapport aux chevilles (24, 24') des charnières s'engagent presque sans jeu dans les lamelles
(14) afin de relier des lamelles adjacentes (14).
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